
نماینده مردم شهرستان مبارکه در مجلس شورای اسلامی: 

منابع محـــدود است؛ از خامفـــروشی 
مــواد اولیــه فـــولاد جداً جلوگیری شود

اصفهان – یحیی مرادیان: نمایندۀ مردم مبارکه در مجلس 
شورای اسلامی با اشاره به اینکه فولاد مبارکه با اجرای پروژه های 
بزرگ فعل »ما می توانیم« را به خوبی صرف کرده است گفت: منابع 
اولیه فولاد جداً جلوگیری شود. از خام فروشی مواد   محدود است؛ 
پروین صالحی در آیین کلنگ زنی پروژۀ نورد گرم 2 با گرامیداشت 
حضور مسئولان کشوری و استانی و مادر شهید بزرگوار شهید خرازی 
وزارتخانۀ صمت  از طرف  که  دارد  انتظار  منطقه  افزود:  مراسم  در 
شرایطی برای استقرار و تأمین واحدهای پایین دستی فولاد در آن 
ایجاد شود تا بتوانیم صنایع تبدیلی را برای محصولات اولیۀ فولاد در 
این بخش از استان راه اندازی کنیم و بدین ترتیب، علاوه بر تأمین 
 منافع برای منطقه، از هزینه های گزاف حمل ونقل نیز جلوگیری شود.
وی با بیان اینکه ما باید کارگر فنی ماهر در سیستم صنعت داشته 
که  می شود  محقق  شرایطی  در  تولید  جهش  کرد:  اضافه  باشیم، 
مثلا 10 کارگر ماهر در حال کار باشند و یک ناظر در کنار آن ها 
بر امور نظارت داشته باشد. پیشنهاد می کنم در قطب های صنعتی 
کشور مراکز آموزشی تربیت کارگر فنی ماهر تشکیل شود و در این 
مراکز هم از متخصصان مشغول به کار مجتمع استفاده کنیم و هم 
مهم  این  اگر  دانش بنیان.  مراکز  در  کار  به  مشغول  متخصصان  از 
 انجام شود، نیاز اساسی کشور به نیروی فنی ماهر برطرف می گردد.
کرد:  تصریح  اسلامی  شورای  مجلس  در  مبارکه  مردم  نمایندۀ 
شده ایم  مواجه  صنعتی  واحدهای  رکود  با  صنعتی  شهرهای  در 
اختصاص  که  مالی  منابع  توجه  با  مناطق  این  داریم  انتظار  و 
تولید  به  با توجه  از حالت رکود خارج شوند و همچنین  می دهید 
جلوگیری  خارجی  مشابه  محصول  ورود  از  داخلی،  محصولات 
می شود. داخلی  واحدهای  دلگرمی  سبب  مهم  امر  این  که   شود 

وی اضافه کرد: نکتۀ مهم دیگر اینکه با پیوند خوردن متخصصان 
فولاد با قسمت های پژوهشی کشور، امیدواریم در آیندۀ نه چندان 
دور شاهد این باشیم که با پیوند صنعت و دانشگاه، الکترود موردنیاز 

صنایع فولادی در داخل ایران با فناوری داخلی بومی سازی شود.

رئیس سازمان صنعت،معدن و تجارت قم:

صنعت و تولید باید صادرات محور باشد
به وظایف گسترده  اشاره  با  محمود سیجانی در گفتگو یی، 
اداره کل صنایع و  ادغام  با  صنعت، معدن و تجارت عنوان کرد: 
اداره کل معادن و سازمان بازرگانی یک سازمان بزرگ اقتصادی 
گسترده  بسیار  فعالیت های  با  تجارت  و  معدن  صنعت،  نام  به 
تشکیل شد.رئیس سازمان صنعت،معدن و تجارت قم افزود: این 
افزوده و 46 درصد اشتغال و  از 48 درصد ارزش  سازمان بیش 
بر 80 درصد اشتغال در حوزه خدمات را در دل خود رقم  بالغ 
شامل  صمت،  سازمان  این  در  خدمات  کرد:  تصریح  می زند.وی 
بخش های مختلفی از جمله گردشگری است و 57 هزار اشتغال 
 40 از  بیش  در  اصناف  حوزه  در  اشتغال  هزار   90 و  صنعت  در 
بر  بالغ  صنفی  واحدهای  از  برخی  که  داریم  صنفی  واحد  هزار 
150 نفر اشتغال دارند.وی در خصوص رشد صنعت در قم اظهار 
 600 و  نبود  چشمگیری  صنعت  75دارای  سال  در  قم  داشت: 
واحد صنعتی کوچک و متوسط در آن فعالیت داشت که پس از 
استان شدن و اصلاح و تغییر نگرش پیرامون صنعت و به دلیل 
نزدیک  واسطه  به  جغرافیایی  موقعیت  و  مناسب  ظرفیت های 
اصفهان  استان های  در  کشور  صنعت  و  مصرف  بازار  به  بودن 
برای  فراوان  جذابیت های  وجود  همچنین  و  اراک  و  تهران  و 
سرمایه گذاری، رشد و پیشرفت خوبی در عرصه صنعت در قم به 
خاطرنشان  قم  تجارت  و  سازمان صنعت،معدن  آمد.رئیس  وجود 
انتخاب  بر  تا صنایع کم آب  قم موجب شد  در  کرد: کمبود آب 
شوند و واحد صنعتی نیز چالش های زیست محیطی ایجاد نکند، 
استان  در  باشد.وی گفت:  تولید  زنجیره  کننده  تکمیل  همچنین 
و  سنگ  و  مبلمان  و  چوب  و  دمپایی  همچون  بومی  صنایع  قم، 
می تواند  دیگر  صنعتی  واحدهای  احداث  که  دارد  وجود  سوهان 
قرار  بیشتری  استقبال  باشد و مورد  تولید  تکمیل کننده زنجیره 
احداث  خصوص  این  در  کند،  پیدا  رشد  برای  زمینه  و  بگیرد 
رنگ  و  مصنوعی  چرم  و  پتروشیمی  اولیه  مواد  تولید  واحدهای 
است. قم  صنعت  در  مهم  نیازهای  از  جانبی  صنایع  و  مصنوعی 
با سرمایه و  از رونق تولید،  افزود: ما برآنیم در حمایت  سیجانی 
هزینه کم، بالاترین اشتغال را ایجاد کنیم؛ در واقع وظیفه اصلی 
ما تولید است، اما در قبال اشتغال نیز خود را سهیم می دانیم و 
در این باره صنایع دانش بنیان، از اهداف اصلی در توسعه تولید و 
اشتغال است.وی عنوان کرد: صنعت و تولید باید صادرات محور 
جایگاه  نیز  صادرات  در  داخل،  نیاز  تامین  بر  علاوه  یعنی  باشد، 
و  صادرات  به  اشتغال  و  تولید  کنار  در  و  باشیم  داشته  مهمی 
باشیم  داشته  توجه  نیز  نفت  به  وابستگی  از  خروج  و  ارزآوری 
سوی  و  سمت  به  و  بچرخد  بیشتری  ظرفیت  با  تولید  چرخ  تا 

صادرات حرکت کنیم.
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زنی  کلنگ  آیین  در  مرادیان:  یحیی   – اصفهان 
خداداد   ، مبارکه  شمارۀ 2 فولاد  گرم  نورد  پروژۀ  ابَرَ 
سخنانی  طی  نیز  ایمیدرو  عامل  هیئت  رئیس  غریب پور،  
وزارت  محترم  سرپرست  امروز  خوشبختانه  گفت: 
تولیدات  ارزش  که  کردند  بازدید  شرکتی  از  صمت 
سال  در  شرکت  این  است.  سال  در  دلار  آن 3.5 میلیارد 
نزدیک  و  داشت  فروش  تومان  میلیارد  گذشته 44 هزار 
پروژۀ  تومان  میلیارد  و   10 هزار  یورو    به 900 میلیون 
که  است  معنی  بدان  این  دارد.  اجرا  دست  در  توسعه ای 
توسعه ای  شرکت های  بزرگ ترین  از  یکی  شرکت  این 
تومان  و 900 میلیارد  7هزار  گذشته  سال  از  مبارکه  فولاد  شرکت  است.  کشور  معدنی  صنایع  و  معدن  بخش  در 
دارد. نظر  در  شرکت  سودآوری  رشد  برای  منسجمی  برنامه های  نیز  جاری  سال  در  و  داشته  سرمایه   افزایش 
غریب پور با تأکید بر این که تمامی توسعه های این شرکت اعم از افزایش ظرفیت در شرکت، به بهره برداری رساندن 
فولادسازی 800هزار تنی شرکت سفیددشت و توسعه های شرکت های هرمزگان و اردکان با منابع داخلی شرکت و 
در شرایط سخت تحریم در حال انجام است، گفت: خوشبختانه شرکت فولاد مبارکه با اتکا به توان بالای مدیران و 
متخصصان داخلی خود این پروژه ها را با توان مالی خود به پیش برده است. این در حالی است که بومی سازی حدود 

هزار  و 200قطعه و تجهیز استراتژیک، پیچیده و تحریمی صنعت فولاد نیز در دستور کار این شرکت است.

اردبیل  استان  گاز  شرکت  عامل  مدیر  اسماعیلی 
دیدار چهره به چهره مردم با مسئولان را در تسهیل روند 
مشکلات  حل  فرآیند  به  بخشیدن  شتاب   و  خدمت رسانی 
از  مردم  گری  مطالبه   : گفت  و  نمود  تلقی  مهم  امری 
مسئولین باعث ایجاد فرهنگ پاسخگویی در بین مسئولین 
شده و موجب ارایه خدمات بهینه به مشترکین خواهد بود.

 ، اردبیل  استان  روابط عمومی شرکت گاز  به گزارش 
 46 برگزاری  از  شرکت  این  عامل  مدیر  اسماعیلی  سردار 
نمایندگان  و  مردم  آحاد  با  چهره  به  چهره  ملاقات  جلسه 
نهادها و سازمانها در سال 1398 خبر داد و گفت: مراجعه 
مردم به شرکت گاز استان و پیگیری مطالبات شان را نشانه اعتماد ملت به نظام مقدس اسلامی دانست و ملاقات عمومی 
مردم با مسئولان را  در تسهیل روند خدمت رسانی و شتاب  بخشیدن به فرآیند حل مشکلات آنان را بسیار تاثیر گذار 
تلقی نمود.وی در حاشیه جلسه ملاقات چهره به چهره از ملاقات 94 مورد از مشترکین در سال 98 خبر داد و اظهار 
داشت: ملاقات عمومی مدیران با مردم در راستای توصیه بزرگان دین مبین اسلام مبنی بر اینکه نیازهای مردم را نعمت 

الهی دانستن و همچنین بنا به سیاست های دولت« تدبیر و امید«به صورت هفتگی انجام می شود.
گفتنی است مدیر عامل شرکت گاز استان اردبیل در دیدارهای چهره به چهره به مسائل و مشکلات یکایک مراجعه 

کنندگان گوش فرا داده و برای حل این مشکلات دستوراتی را صادر می نمایند. 

 فولاد مبارکه  اصفهان یکی از بزرگترین شرکتهای 
توسعهای در بخش معدن و صنایع معدنی است

 پاسخگویی مطالبه مردم در دیدارهای 
چهره به چهره با مدیر عامل شرکت گاز استان اردبیل 

شهردار قم با بیان اینکه اقدامات گسترده ای در شهرداری طی سال های 
اخیر آغاز شده است، اقدامات شهرداری در حوزه سرمایه گذاری را مورد توجه 
قرار داد و افزود: فقط در ماه گذشته 500 میلیارد تومان در شهرداری قرارداد 

سرمایه گذاری نوشته شده است.
دکترسیدمرتضی سقائیان نژاد در نشست خبری با رسانه های استان قم، 
با اشاره به برگزاری نخستین جشنواره رسانه ای »شهر ما«، اظهار کرد: مسائل 
و مشکلات زیادی در شهر وجود دارد که شهرداری به بخشی از آنها نپرداخته 
و نیاز است رسانه ها به کمک شهرداری بیایند تا این مشکلات شناسایی شود.
شهردار قم با تاکید بر اینکه بیش از 80 درصد فعالیت های شهر متعلق 
به شهرداری است، گفت: شهرداری ها به صورت متنوع درگیر در شهر هستند 
و نزدیک به 372 وظیفه دارند در صورتی که شاید یک وزارت خانه کمتر از 

30 وظیفه داشته باشد.
سقائیان نژاد با اذعان به اینکه موضوع شناسی در امور شهری مهم است، 
گفت: مثلث مردم، شهرداری و خبرنگاران در پیشبرد اهداف شهر بسیار موثر است.
وی با تاکید بر اینکه موضوع شهر باید کمتر دچار مسائل سیاسی شود، 

افزود: اگر چالش ها و مشکلات پیام هایش به مدیریت شهری منتقل شود قطعا 
مدیریت شهری می تواند با برنامه آنها را رفع کرده و به مرور به توسعه شهری 

پایدار و خوب برسیم.
شهردار قم با بیان اینکه امروز بیش از 70 درصد مردم شهرنشین هستند، 

گفت: این شهرداری ها که امور اکثریت مردم را بر عهده دارند باید مجموعه ای 
ملی و شهری در اختیار داشته باشند.

با بیان اینکه اقدامات گسترده ای در شهرداری طی سال های اخیر  وی 
آغاز شده است، اقدامات شهرداری در حوزه سرمایه گذاری را مورد توجه قرار 
قرارداد  در شهرداری  تومان  میلیارد  گذشته 500  ماه  در  فقط  افزود:  و  داد 

سرمایه گذاری نوشته شده است.
شهردار قم با تاکید بر اینکه سه هتل 5 ستاره در بلوار پیامبر اعظم)ص( 
با  ارتباط  و  در حال ساخت است، گفت: در حوزه های دیگر تسویه بدهی ها 

مردم نیز گام های بلندی برداشته شده است.
زیرساخت های  تامین  نیازمد  زائران  ترغیب  اینکه  بیان  با  سقائیان نژاد 
این مهم در  و  باشد  استاندارد  باید  و هتل ها  اقامتگاه ها  است، گفت:  شهری 

دستور کار شهرداری قرار دارد.
وی گفت: یکی از مشکلات اساسی که در قم وجود دارد باید ورود زائران 
به شهر قم به صورت سیستمی برنامه ریزی شود و باید بخش خصوصی وارد 

عمل شود.

مشکلات شهرستان کمیجان با حضور دکتر آصفری نماینده مردم شریف 
اراک ، خنداب وکمیجان مورد بحث و بررسی قرار گرفت . 

به گزارش اداره ارتباطات و اطلاع رسانی اداره کل راه و شهرسازی ، در 
جلسه ای که با حضور نماینده مجلس شورای اسلامی، امام جمعه ، فرماندار،  
 ، استان  اجرایی  دستگاههای  کل  مدیران  سایر   ، شهرسازی  و  راه  مدیرکل 
بخشداران ، روسای شهرستانی و سایر مسئولین ذیربط در محل فرمانداری 
، مسائل و مشکلات شهرستان کمیجان مورد بحث و  کمیجان تشکیل شد 

بررسی قرار گرفت .
در این جلسه دکتر مقدسی پور امام جماعت شهر کمیجان ضمن توضیح 
مسائل و مشکلات موجود مهمترین اولویت شهرستان را راه های ارتباطی آن 
اعلام  و  ایشان  تایید سخنان  نیز ضمن  این شهرستان  فرماندار  و  برشمردند 
رضایت از اداره کل راه و شهرسازی وراهداری با توضیح پروژه های موجود از 

روند اجرای پروژه های عمرانی قدردانی نمودند . 
فائض پور فرماندار شهرستان کمیجان، ملاقات با مقام عالی وزارت راه و 
شهرسازی در خصوص راه های ارتباطی شهرستان ،  آسفالت محور سلوکلو 
و کوت آباد را از جمله مواردی برشمرد که در روند رفع مشکلات شهرستان 

مفید خواهد بود . 
مرزبان مدیرکل راه و شهرسازی استان مرکزی گفت : محور کمیجان به 
اراک یکی از محورهایی است که تعریض بخشی از آن در سال گذشته انجام 
گردیده و 21 کیلومتر آن باقی مانده است وهمچنین 30 کیلومتر از محور 
آهنگران – ساروق در 3 سال گذشته تعریض ، 15 کیلومتر از قسمت تعریضی 

آسفالت رگلاژی و 4 کیلومتر آن نیز آسفالت تمام عرض گردیده است . 
وی همچنین افزود : 3 کیلومتر از پلیس راه به سمت ساروق در حال 
مناقصه می باشد که انشااله پس از انتخاب پیمانکار عملیات آن آغاز خواهد 
شد . هفت و نیم کیلومتر از راه روستای کوت آباد به چاپار انجام شده و به 
میزان یک و نیم کیلومتر باقیمانده نیزآسفالت خواهد شد و همچنین آسفالت 
راه سلوکلو به میلاجرد نیز بعد از تکمیل شدن پل در حال ساخت راهداری 
آسفالت خواهد شد .مرزبان بیان کرد : دو پروژه راه روستایی وفس – آقچه 
قلعه و کلوان در سال 98 اعتباری نداشته و عملیات آنها متوقف گردیده است . 
وی گفت : مجتمع فرهنگی کمیجان با زیربنای 1600 متر بنا تکمیل و 
در مرحله نازک کاری است و انجام ادامه کار در مرحله مناقصه می باشد و در 

ماه آینده با جذب پیمانکار آغاز خواهد شد .

در ادامه مدیرکل راه و شهرسازی استان در خصوص حریم راه و همچنین 
بزرگراه کمیجان به قهاوند توضیحاتی ارائه نمودند .

دکتر آصفری ضمن تاکید بر اختصاص اعتبارات شهرستانی در خصوص 
قهاوند   – کمیجان  بزرگراه  پیگیری  فرماندار،  به  روستایی  های  راه  تکمیل 

توسط اداره کل راه و شهرسازی  را خواستار شدند. 

اقتصادی  ویژه  منطقه  مهندسی  و  فنی  :معاون  مرآتی  سهیلا  ساری_ 
بندرامیرآباد با بیان اینکه تسریع و تکمیل پروژه تعریض و تأمین ایمنی جاده 
از  دارد  قرار  بندرامیرآباد  مهندسی  های  اولویت طرح  در  گهرباران   – ورکلا 

تامین ایمنی 70 درصدی مسیر تعریض شده این محور خبر داد.
بندرامیرآباد  عمومی  روابط  با  گفتگو  در  کاکرودی  عبدللهی  کمال 
مهندسی  و  فنی  معاونت   99 سال  نخست  ماهه  سه  عملکرد  تشریح  در 
ورکلا  جاده  ایمنی  تأمین  و  تعریض  پروژه  اول  فاز  اجرای  اینکه  بیان  با   ،
اجتماعی  مسئولیت های  راستای  در  کیلومتر    20 طول  به  گهرباران   –
کیلومتر   3.5 نصب  و  تهیه  با  گفت  باشد  می  بنادرودریانوردی  سازمان 
درصد   70 ایمنی  تامین   ، ورکلا-گهرباران  محور  طرف  دو  در  گاردریل 
و  شرقی  باند  تعریض1.5کیلومتر  و  ورکلا  راه  چهار  از  شده  تعریض  مسیر 

اتمام عملیات اجرایی روسازی تا سطح زیر آسفالت ، پروژه جاده ورکلا – 
گهرباران در مراحل پایانی کار قرار دارد.

وی در ادامه ، احداث ساختمان باشگاه ملوانان ، عملیات اجرایی سایت 
قایقرانی را از پروژه هایی برشمرد که در بهار سال جاری تکمیل و آماده بهره 
ایستگاه شماره 2 آتش  اجرای عملیات ساخت  از  برداری شدند و همچنین 

نشانی در سال جاری خبر داد.
معاون فنی و مهندسی بندرامیرآباد در پایان به برگزاری جلسات متعدد با 
مشاور مربوطه در پیشبرد طرح جامع بنادر بازرگانی و پروژه اصلاح پل متحرک 
بنادرودریانوردی  سازمان  خبره  کارشناسان  و  مدیران  حضور  با  ریلی  رو-رو 
اشاره کرد و از تصویب مطالعات مراحل اول و دوم تعمیرات اساسی منجر به 

PM محوطه ها ، جاده دسترسی و ابنیه های بندرامیرآباد خبر داد.

انعقاد ۵۰۰ میلیارد تومان قرارداد سرمایه گذاری طی سه ماه اخیر در قم

اولویت مهم و اصلی شهرستان کمیجان راه های ارتباطی آن است

معاون فنی و مهندسی بندرامیرآباد:

تکمیل پروژه تعریض و تأمین ایمنی جاده ورکلا-گهرباران در اولویت طرح های مهندسی بندرامیرآباد قرار دارد


